
Zápis z jednání osadního výboru MČ Studnice,  
Zastupitelstva města Nového  Města na Moravě  

Přítomni: Petr Hladík, Jaroslav Konvalinka. Ing. Luboš Němec
Datum jednání: 24-1-2025
Hosté: MUDr. Josef Machač

Předsedou navrhovaný program: 
A) Zahájení
B) Návrhy výboru/členů výboru – Parcela 214/1 v k.ú. Studnice u Rokytna

A) Zahájení 
Předseda výboru přivítal všechny přítomné a zahájil jednání výboru. 
Předseda výboru se dotázal, zda mají nějaký návrh na doplnění programu. Členové výboru
souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění. 

Členové výboru schvalují následující program jednání:
A) Zahájení
B) Projednání žádosti o obnovení mokřadu na parcele 214/1 v k.ú. Studnice u Rokytna

Hlasování: PRO: 3  PROTI:0  ZDRŽEL SE: OMLUVEN:  NEHLASOVAL:      schváleno 

B) Požadavky vyplývající ze zákona o obcích/z pověření zastupitelstva města/související
s majetkem města v místní části 
1.  Předseda/předsedkyně  výboru  informoval/a  členy  o
…………………………………………...
Výbor  z  důvodů  ……………………………………………………….………….….
doporučuje  zastupitelstvu města: 
Usnesení: …. ………………………….
Hlasování:  PRO:   PROTI:   ZDRŽEL  SE:   OMLUVEN:   NEHLASOVAL:
schváleno/neschváleno 
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno:  ANO/NE  jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………...………

C) Návrhy výboru/členů výboru     
1. Předseda výboru informoval členy o záměru na vybodování mokřadu na parcele č. 214/1
v k.ú.  Studnice  u  Rokytna.  K tomuto  bodu byl  přizván předkladatel  návrhu XXX, bytem
XXX, 616 00 Brno. 
Osadní  výbor vzal  na vědomí první  souhlasné doporučení  OV MČ Studnice vydané 29.1
2019.
OV na svém jednání vycházel se závěrů schůzky na místě samém konané 7.10.2024. Schůzky
se zúčastnili  všichni  členové OV, starosta  NMNM p.  Šmarda a  zástupce chatařů XXX a
manželé XXX. Účastníci schůzky se shodli, že obnova mokřadu na parcele 214 je možná.
Vytvoření  mokřadu  by  přispělo  k  rozvoji  mokřadní  vegetace  a  populace  chráněných
obojživelníků, ale především by výrazně napomohlo stabilizaci hladiny spodní vody, na které
je závislé zásobování obyvatel  MČ Studnice pitnou vodou.



OV vzal také na vědomí vyjádření Správy CHKO Ždárské vrchy i posudek soudního znalce.
Z těchto vyjádření je zřejmé, že parcela 214/1 je vhodná k vytvoření mokřadu.
V neposlední  řadě  OV  přihlédl  k většinovému  názoru  obyvatel  Studnice  /viz.  podpisové
archy/ 
Na základě výše uvedených faktů OV  souhlasí s vybudováním mokřadu na parcele 214/1
v k.ú.  Studnice u Rokytna s tím, že veškeré náklady na vybudování mokřadu budou hrazeny
pouze ze sponzorských  darů, ev. čerpáním z dotačních programů (závazek žadatele).

Osadní výbor místní části Studnice na základě těchto skutečností žádá zastupitelstvo města o
změnu Územního plánu Nového Města na Moravě na pozemku p.č. 214/4 v k.ú. Studnice u
Rokytna takto: změnit dotčenou parcelu na plochu smíšenou nezastavěného území. S touto
změnou vyjádřili souhlas také zástupci CHKO Žďárské vrchy ing. Doležalová a p. Matějka na
schůze konané ma místě samém dne 13.1.2025 za přítomnosti  starosty Nového Města na
Moravě Michala Šmardy.  Tato změna územního plánu by umožnila čerpání dotací na obnovu
mokřadu v této lokalitě.
Usnesení: Osadní výbor místní části Studnice souhlasí se změnou územního plánu na parcele
214/4 v k.ú. Nové Město na Moravě tak, aby tato plochy byla změněna na plochu smíšenou,
nezastavěné území.
Hlasování: PRO: 3  PROTI:0  ZDRŽEL SE: 0 OMLUVEN:  NEHLASOVAL:      schváleno
Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: NE 

Upozornění: 
Výstupy  z  výboru  jsou  jen  jedním  z  podkladů  pro  rozhodování  zastupitelstva  města  a
konečná rozhodnutí zastupitelstva města se tak mohu lišit. 

Dne: 24.1.2025
Zapsal: Petr Hladík
Schválil: Ing. Luboš Němec, Jaroslav Konvalinka.


